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Verhuist slachthuis van Sint-Truiden naar
Brustem?
nieuws

Het stadsbestuur van Sint-Truiden en de lokale slachthuisexploitanten willen op het
industrieterrein van Brustem een nieuw slachthuis bouwen. Schepen Roland Duchâtelet
wil er zelfs een aantal vleesverwerkende bedrijven samenbrengen. De activiteiten van de
nv Slachthuis Sint-Truiden nemen toe, maar in de Speelhoflaan ontbreekt de mogelijkheid
om uit te breiden. Momenteel slacht het bedrijf ongeveer 5.000 runderen, varkens en
zeugen per week.
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Het stadsbestuur van Sint-Truiden en de lokale slachthuisexploitanten willen op het industrieterrein
van Brustem een nieuw slachthuis bouwen. De activiteiten van het bedrijf nemen toe, maar in de
Speelhoflaan ontbreekt de mogelijkheid om uit te breiden.
Het stedelijk slachthuis werd in 2002 geprivatiseerd. Het leed in die periode verlies en er woog een
zware investeringslast op de onderneming. Ook nu nog past de stad jaarlijks een bedrag bij. Op de
bedrijfsbegroting schreef het stadsbestuur voor dit jaar een bedrag van 827.856 euro in. De stad
bleef eigenaar van de gebouwen, maar gaf het bedrijf in concessie aan de nv Slachthuis Sint-
Truiden.
Sinds de privatisering herstelde de onderneming zich en slacht het rond de 5.000 stuks runderen,
varkens en zeugen per week. Ook de tewerkstelling neemt toe. De directie wil haar activiteiten
uitbreiden, maar op de huidige locatie ontbreekt de ruimte. Het stadsbestuur en de slachthuisdirectie
hebben plannen om naar het industrieterrein van Brustem uit te wijken.
"We zitten midden in een bebouwde kom en de milieumaatregelen worden alsmaar strenger. Een
verhuis naar het industrieterrein zou voor ons en voor de buurt een hele opluchting zijn. We moeten
de mogelijkheden nog grondig onderzoeken en naar een gepaste constructie zoeken", aldus
zaakvoerder Paul Vandevelde. Schepen Roland Duchâtelet (Open VLD) wil op de site in Brustem
een vleesverwerkende industrie samenbrengen. "Rond het slachthuis zijn nu een vijftal
vleesverwerkende bedrijven gevestigd. Op het industriepark krijgen die meer ruimte en daar kunnen
nog andere ondernemingen aansluiten".
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Ook burgemeester Ludwig Vandenhove (SP.A) staat achter het idee. "Het zou voor de buurt en
goede oplossing zijn, maar we moeten het financiële plaatje nog grondig onderzoeken. Een
definitieve verhuis is nog niet voor morgen", aldus de burgemeester.
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